
Referat fra FAU Porsholen Skole, 03.06.2025 

Til stede:  
Agnes Gullberg (rektor), Terje Meling (FAU leder), Bernt Martin Næss, Odd Kristian Stokka, Sølvi 
Espeland, Kristoffer Vestbø, Kristin Sommer 

Agenda:  

1. Godkjenning agenda og referat fra forrige møte: Godkjent.  
2. Skolen informerer v/ rektor  
3. Saker fra FAU 

2.1 Sommermarked  
Torsdag 5. juni er det Sommermarked på skolen. Takk til foreldre som har bidratt med gaver.  

2.2 SFO plass 
Mange foreldre velger 60% friplass til barn, spesielt på 2.  og 3. trinn. Det er utfordrende å 
imøtekomme foresattes ønsker om å «kjøpe enkeltdager» når det er heldags-SFO i skolens 
ferier. Dette handler om ferieavvikling hos de ansatte, deltidsstillinger og forsvarlig drift. 

2.3 Agenda Kaupang 
Kommunen har leid inn et konsulentfirma for å analysere driften i Sandnes kommune. 
Utgangspunktet for dette er at kommunen skal kutte 85 millioner fra og med 2027. 40 av disse 
millionen skal tas fra Kultur og Oppvekstsektoren.  FAU er bekymret for dette og ser behovet for 
et felles FAU i Sandnes kommune (K-FAU), slik at en kan diskutere saker som angår skolene på 
tvers av kommunen.  

2.4 Elevtall og skole som oppholdssted 
• Porsholen er for første gang over 350 elever. Mottak av Ukrainske flyktninger øker behov 

for ressurser og tospråklig kompetanse.  
• Forslag om skolegrenser sendes ut på høring til høsten.   
• Foreldre tar opp en bekymringsmelding om at ungdommer på Lura ikke har noe egnet 

oppholdssted (bypark, treningspark, crossbane, frisbeeområder mm). Skolen ser også 
behovet tydelig, hvor ungdommer henger rundt i skolegården og i barnehagen i mangel 
på et bedre egnet uteoppholdssted, kanskje spesielt for barn som bor i mindre 
boenheter som blokker og kjellerleiligheter. Potensiale for gjenbruk av fjellhaller til 
ungdomsformål diskuteres.   

• Brakker på skolen: De som skal gå på 3. trinn til høsten skal være i brakkene fra og med 
neste skoleår. Hvilket trinn avgjøres av antall elever. Det er ikke plass til et stort trinn i 
brakkene.  

• Annet: Takk til en Kristoffer Vestbø i FAU, som har ordna ståltønnegrill til skolen. 

3. Saker fra FAU:  
3.1 Årsmøte 
FAU leder kaller inn til årsmøte 2. september for både eksisterende og nye FAU medlemmer. 
Rektor vil videreformidle invitasjonen. Ny kasserer og konto i FAU må på plass fra høsten.  

3.2 Nye FAU representanter fra høst 2025 
Nye FAU kontakter og trinnkontakter tas på årsmøtet. Selv om 4. trinn får en ekstra klasse fra 
neste år, er det tilstrekkelig med nåværende representanter.  



  


